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16 stk. møtte med Mai og Roger fra styret 

Mai Vikdal ønsker velkommen til årsmøte orienterte om innkalling, saksliste og sier litt om styrete 

beretning, ingen innvendinger, dermed godkjent. 

Hun hadde også en orientering om regnskapet, ingen bemerkninger til regnskapet, dermed godkjent. 

Kontingenten holdes på kr. 300,00, men ettersom hytteforeningen har mye penger på bok så settes 

brøyteavgiften ned til kr. 600,00 for dette året. 

Mai Vikdal tar gjenvalg som leder for et nytt år, Marianne Hagen tar gjenvalg for 2 nye år og nytt 

medlem inn i styret er Lisbeth Olderskog, godkjent med applaus. 

Ragnhild Dahle sier takk for seg etter å ha sittet i styret og har vært kasserer for Hytteforeningen i to 

år. Vi takker for innsatsen. 

Styret kjøpte inn en sporsetter i år og kjørte opp løyper både i hyttefeltet og inn til Simskaret, dette 

ble mottatt positivt på årsmøte og vi vi fortsette med oppkjøring denne vinteren også. Hvis det er 

noen som har scooter og vil være med å hjelpe med kjøring av skiløyper et det bare å ta kontakt med 

styret.   

Styret orienterte litt om de kommende scooterløypene som Grane kommune har skissert, disse 

løypene vil vel mest sannsynlig være klar denne vinteren. Tilknyttningsløypen fra vårt hyttefelt til 

Grane kommunes løypenett er vel enda veldig usikkert. For at denne «ballen» skal begynne å rulle 

igjen må grunneierne i Simskaret søke Grane Kommune. At vi får tilknyttingsløpye denne vinteren er 

vel også noe usikkert. 

Det ble orientert om oppgrusing av veien på Simskar myrene. Grunneier har sagt at han skal ordne 

dette, men alle som bruker veien må dele på kostnadene.  

Reguleringsplanen for Simskar hyttefelt jobbes videre med. Kontakt med grunneier er god.  

Det er bare tekst i reguleringsplan som skal endres, f.eks båtnaust størrelse og tillatelse til å kjøre inn 

til hyttene. 

 

Møte sluttet 1730 

 

 

 

 

Ref. Roger Gluggvasshaug 


